



香港賽馬會社區資助計劃
共融藝術計劃
The Hong Kong Jockey Club Community Project Grant
Inclusive Arts Project

賽馬會共融藝術工房

ADA Jockey Club Inclusive Arts Studio



地址 九龍石硤尾白田街30號賽馬會創意藝術中心L3-04室
Address L3-04, Jockey Club Creative Arts Centre, 30 Pak Tin Street, Shek Kip Mei, Kowloon



電話 Tel : 2777 8664
傳真 Fax : 2777 8669

電郵 Email : jcias@adahk.org.hk
Facebook : www.facebook.com/jcias

<http://www.adahk.org.hk/tc/jciap/index.html>

交通 Transportation

港鐵 By MTR

- ➔ 到達石硤尾站，經 C 出口轉右沿偉智街直行（沿途亦有賽馬會創意藝術中心 JCCAC 指示牌），步行 5-10 分鐘便可到達中心

Get off at Shek Kip Mei Station, via the C exit named JCCAC, then turn right and walk along the Wai Chi Street for 5-10 minutes walk to JCCAC

- ♿ 輪椅使用者可到達石硤尾站後，經地鐵站升降機出口沿窩仔街直行，經過南昌街馬路，直行至白田街轉右便可到達中心

Wheelchair user could get off at Shek Kip Mei Station, via the Escalator Exit, walk along the Who Chai Street, walk through Nam Cheong Street, and then walk along the direction to Pak Tin Street and turn right

巴士及小巴 By Bus or Minibus

- ① 乘搭下列巴士或公共小巴，可於石硤尾窩仔街或南昌街附近落車，朝白田街方向直行，然後轉右便可到達中心

Take the buses or minibuses as listed below. Get off near Woh Chai Street or Nam Cheong Street, and then walk along the direction to Pak Tin Street and then turn right

九巴 KMB Bus

86, 86C, 86P, 86X
87A, 87S

專線小巴 Minibus

10A, 10M, 30B, 32M

新巴 First Bus

702A（上課日及繁忙時間
特別路線 School days only,
Morning and evening peak
only）

超低地台巴士路線

Wheelchair Accessible Bus
Route (with low floor service)
2A, 2B, 2E, 2F, 6D, 40, 86A,
87B, 104

- ② 乘搭下列公共小巴，可於石硤尾白田街或南昌街附近落車，朝白田街往嶺南同學會小學方向直行便可到達中心

Take the minibuses as listed below. Get off near Pak Tin Street or Nam Cheong Street, walk along Pak Tin Street to the direction of Lingnan University Alumni Association Primary School(LUAAPS). JCCAC is at the opposite of LUAAPS

專線小巴 Minibus

12, 41A, 42

參觀人士如前往賽馬會創意藝術中心，宜先查閱公共交通工具之最新路線及上落車位置。
Visitors please check the route and stops location of public transportation before going to JCCAC.

我們樂意按殘疾人士不同需要作出適當安排，請聯絡我們。
We strive to make our programmes accessible to all. Please contact us and let us know your needs.